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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 9 juni 2025 
Plats: sammanträdesrum Stora Essingen, Tekniska nämndhuset 
Fleminggatan 4 
 
Närvarande: 
Roger Andersson, PRO 
Anders Lidbeck, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
Marie Pierre Labadie, SPF 
Boel Seldén, SPF 
Ing-Marie Åslund PRO 
 
Övriga medverkande: 
Tero Tegel, biträdande avdelningschef 
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
Beata Terzis, sakkunning kognition 
 
Frånvarande: 
Björn Sundström, SPF 
Karin Schiöld, SPF 
Birgitta Dangården, SPF 
Birgitta Thulin, SPF 
 
Justeras: 
Roger Andersson, (PRO), Ing-Marie Åslund (PRO) 
            
§ 1 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning 
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 2 Val av ordförande samt justerare 
Roger Andersson väljs till ordförande och utses tillsammans med 
Ing-Marie Åslund att justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Information om projektet MMSE 
Beata Terzis införmerar om projektet MMSE. Presentationen 
biläggs protokollet.  
 
§ 4 Information om boendeplan för äldre 
Tero Tegel informerar om den regionala boendeplanen som 
Kungsholmen skriver tillsammans med Norra innerstaden och 
Södermalms stadsdelsförvaltningar. Presentationen biläggs 
protokollet.  
 
§ 5 Information från stadsdelsförvaltningen 
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En utbildning har tecknats för att 25 medarbetare på Kungsholmens 
äldresomsorg under två år ska studera för att nå den skyddade 
yrkestiteln för undersköterska. Utbildningen kommer genomföras 
på folkhögskola i Älvsjö och medarbetarna kommer få lön utbetalad 
under studietiden. 
 
Succesiv utflyttning sker från Fridhemmet då servicehuset ska 
avvecklas. Förvaltningen inväntar utredning om evakueringsboende 
för Alströmerhemmet.  
 
Introduktion för sommarvikarier pågår. Utbildningen är på två 
heldagar. 
 
Anpassningar till nya socialtjänstlagen pågår. 
  
§ 6 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 12 juni 
 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
 
Ärende 1-7 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 8 Tertialrapport 1 2025  
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Pensionärsrådet 
stödjer förvaltningens förslag till beslut, med följande tillägg:  
Vi är glada och stolta vår stadsdels satsningar på 
kompetensutveckling till personalen inom äldreomsorgen på 
Kungsholmen. Det gäller alltifrån ”Metodrummet”, för att träna 
praktiskt på olika vård- och omsorgsmoment, till att stödja och 
organisera utbildning så att många medarbetare når 
kompetenskraven för att bli vårdbiträden och undersköterskor.  Vi 
uppskattar också utvidgningen av träffpunkten Baltzar i Serafen 
som ger många av Kungsholmens pensionärer stöd, glädje och 
möjligheter till aktiviteter med socialt umgänge. Allt som främjar 
våra pensionärers hälsa och ger dem ett längre självständigare friskt 
liv. Detta berättar vi med stolthet när vi träffar kollegor i KPR och 
stadens övriga SPR. Däremot är vi besvikna över att vi inte längre 
kan disponera lokalerna i Serafens botten våning för större 
aktiviteter/sammankomster, som månadsmöten, årsmöten och vår 
gemensamma pensionärsdag en gång om året. Dessa möten är 
viktiga för oss då det är här vi träffar många av de pensionärer som 
inte besöker våra övriga och andra ”mindre” aktiviteter som vi har i 
föreningarna.” 
 
Ärende 9-12  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 13 Svar på skrivelse om nattvandring 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 
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Ärende 14 Svar på skrivelse om uppfräschning och upplyftning av 
Fridhemsplan   
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 
 
Ärende 15 Svar på skrivelse om LVM 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 
 
Ärende 16 Svar på skrivelse om tidig upptäckt av barn i riskzonen 
för kriminalitet                    
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 
 
Ärende 17 Revisorernas årsrapport 2024                                         
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 
 
Ärende 18 Svar på remiss om kemikalieplan 2031 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 
 
Ärende 19-22  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 23 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 24 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 25-28 
Ingen dokumentation.                         
 
 
§ 7 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Ingen kommentar.  
 
§ 8 Inkomna skrivelser, inbjudningar m.m. 
- 
 
§ 9 Övrigt 
Äldreomsorgsrapporten 2024 från Stockholm stad delas ut i enlighet 
med önskemål.   
 
Pensionärsrådet önskar tillgång till lokaler för att 
pensionärsföreningarna ska kunna genomföra deras stormöten (tre 
årsmöten och en seniordag i oktober) samt månadsmöte (cirka 20 
deltagare). Tero Tegel tar med sig det. 
 
Kulturhuset är inte tillgänglighetsanpassat som det ser ut nu. 
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Handlingsplanen för åldersvänlig stad önskas utskriven när den är 
fastställd. 
 
Planering av gäster och teman 2025: 

- Projekt ”Deltid till heltid”, löpande  
- Presidiet, förslag september 
- Anpassningar utifrån nya socialtjänstlagen, förslag 

november 
- Stockholms sjukhem, övergripande info 
- Handlingsplan för åldersvänlig stad, höst 
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Stockholm 


